



### Property Key Features

**Categories :** 1 bedroom

**Sleepings :** 4

**Bathroom :** 1

**Shower room :**

**Minutes from palais:** 6 mins

**Floor :** 2

**Location :** 10 impasse Bergerie, 06400

Cannes



## Property description

Charming 1-Bedroom Apartment in the Heart of Cannes.

Located just 5 minutes on foot from the Palais des Festivals and steps away from the bustling Marche Forville, this second-floor apartment with lift offers a peaceful retreat in the heart of Cannes' old town.

Situated in a quiet, pedestrian-friendly street, the apartment boasts a lovely balcony perfect for enjoying the serene atmosphere.

Inside, the living area features a comfortable sofa bed and an open kitchen, creating a spacious, welcoming environment.

The bedroom is equipped with twin beds, offering flexibility for additional guests.

Bathroom with bath tub, and a separate toilet with washing machine.

With air conditioning and WiFi, you'll enjoy modern comforts in a historic setting.

Whether you're in Cannes for business, a festival, or a relaxing getaway, this apartment offers the ideal base for your stay.

Charmant appartement T2 au cœur de Cannes.

Situé à seulement 5 minutes à pied du Palais des Festivals et à quelques pas du Marché Forville, cet appartement au deuxième étage par ascenseur offre un havre de paix au cœur de la vieille ville de Cannes.

Situé dans une rue calme et piétonne, l'appartement dispose d'un joli balcon parfait pour profiter de l'atmosphère sereine.

A l'intérieur, le salon dispose d'un canapé-lit confortable et d'une cuisine ouverte, créant un environnement spacieux et accueillant.

La chambre est équipée de lits jumeaux, offrant une flexibilité pour des invités supplémentaires.

Salle de bains avec baignoire et WC séparés avec un lave-linge.

Avec la climatisation et le WiFi, vous profiterez du confort moderne dans un cadre historique.

Que vous soyez à Cannes pour affaires, pour un festival ou pour une escapade relaxante, cet appartement offre la base idéale pour votre séjour.



